
PROTOKOLL vid sammanträde den 19/12/56
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion,

NÄRVARANDE: Nordlund, Rinman, Eckerbrant, Lövdahl, 
Norén och Liliequist.

Förhindrad: Dunér.

Dagens sammanträde föregicks av en i sam
förstånd med brottningssektionens styrelse ar
rangerad hyllningsfest (kaffe med dopp) för den 
från Olympiska spelen i Melbourne hemkomne sil
vermedaljören i grekisk-romersk brottning ban
tamvikt, EDVIN VESTERBY, som genom en insam
ling inom ÖS och brottningssektionen kunde till
delas en matservis. Tack och övriga hyllnings
ord till Vesterby för den prestation, som han 
gjort och som tillfört även hans förening en 
inte obetydlig uppmärksamhet och ära, framfördes 
av Hilding Lövdahl, Lennart Öberg och Liliequist

§ 1.
Sammanträdet öppnades av vice ordföranden, som lämnade ordet 

till brottningssekr. Anér för en orientering om en planerad inter
nationell 2-dagarstävling i Eriksdalshallen i mitten på februari 
1957. Då omkostnaderna måste kalkyleras bli höga, diskuterades 
ett förslag att inlägga även ett boxningsinslag i tävlingarna. Be
slöts att ge sektionen sanktion att arbeta vidare med projektet 
och inkomma med ekonomisk kalkyl senast 14/1/57.

§ 2.
Upptogs till diskussion diverse fotbollsangelägenheter, delvis 

föranledd av en artikel i Aftonbladet enligt vilken 6 A-lagsspelare 
och ett obestämt antal ledare skulle lämna föreningen därest trä
naren ej avskedades. Även frågan om det ekonomiska utbytet av den 
senaste turneringen till Central-Amerika fördes på tal på basis av 
en uppgift att en förlust på c:a 25.000 kr. vore att påräkna, vil
ken förlust dock på grund av gjorda garantier kunde tänkas avsevärt 
reducerad. I väntan på truppens totala hemkomst gjordes intet ut
talande .

§ 3.
Upplyste sekreteraren att förra damsektionsordf. Anna Dettners 

make Tore D. i en rundskrivelse till sektionsordförandena protes
terat mot och hotat vidtaga vissa åtgärder gentemot ÖS för dess be
handling av konståkningsproblemen inom föreningen. Norén föredrog 
en skrivelse från Anna Dettner med begäran om dels ett allmänt 
sammanträdes inkallande, dels utdrag ur de ÖS-protokoll, i vilka 
konståkningsärendena behandlats.

På den senare punkten uppdrogs åt sekr. översända begärda av
skrifter. I fråga om det allmänna sammanträdet skulle meddelas A.D. 
att hennes fall blir föremål för behandling på den sedvanliga ord
förandekonferensen i mitten av februari. I övrigt skall A.D. för
ständigas att till föreningen inleverera på eget giro nu innehavda 
medel, föreningen tillhöriga, upplysningsvis kr. 500:-, utgörande 
likvider från konståkningsmedlemmarna.

§ 4.
Rapporterade skattmästaren sina åtgöranden i fråga om indriv

ningsärendet mot godsägare B. Palm, vilken först gjort nya förhal
ningsmanövrer med löfte att betala in hela lånebeloppet men liksom 
tidigare svikit sina löften. Stämning hade härefter uttagits på 
Palm och ärendet hade nu sin gilla gång. Skattmästarens åtgöran
den godkändes.



§ 5.
Redogjorde Lövdahl för sitt uppdrag i fråga om ansökningar 

för erhållande av olika fritidsanslag. Samtliga aktuella sek
tioner (utom bordtennis) hade inkommit med behövliga uppgifter för 
ansökningsförfarandet, för vilken respittiden utgick den 15/12/56. 
Lövdahl avtackades för sitt arbete.

I anslutning härtill anmärkte skattmästaren på bordtennis
styrelsens ekonomiska beteenden, bl.a, i fråga om dagtraktaments
utbetalning. Enligt delgivet ÖS-beslut har sektionen att utbetala 
kr. 15:- för både manlig och kvinnlig deltagare, men sektionen 
hade det oaktat betalat de manliga A-lagsspelarna kr. 20:- Beslöts 
att kalla sektionsstyrelsen till sammanträde med ÖS på nyåret.

Ett fall av misskötsel av en av föreningens representations
spelare i samband med militärtjänst påtalades av sekreteraren. 
Fallet hade så när lett till nekad permission för vederbörande 
spelare, som dock getts sådan med förbehåll att föreningen skulle 
tilldela honom en reprimand.

§ 6.
Meddelades att borgarrådet Helge Berglund uppvaktats med en 

skrivelse med anhållan att gatukontoret måtte vidta reparation av 
den son allmän trafikled utnyttjade och hårt nedslitna trappan ut
efter Hammarbybacken.

I fråga om den tidigare framstöten hos Berglund för att få 
flätverksstängsel draget pä järnräcket vid stopp-planets gräns mot 
vägen hade Berglund meddelat, att arbetet skulle med det snaraste 
utföras i stadens regi. Då något resultat härav emellertid ännu ej 
synts till uppdrogs at sekreteraren göra ny påminnelse och sam
tidigt efterhöra situationen för trapp-reparationen.

§ 7.
Diskuterades en julfest för ÖS-ledamöterna och beslöts av

vakta ordförandens hemkomst för det definitiva förverkligandet 
av dessa planer. I väntan härpå lät skattmästaren en inte helt 
oväntad kallelse utgå till 40-års-samvaro i hans hem den 27/12/56.

§ 8.
Upptogs till debatt en del av det snart gångna årets erfaren

heter. Stor enighet nåddes i nattens sena timma om behovet av 
skärpning på flera fronter och i hopp om att var och en pä sitt 
sätt kunna bidra till vändande av den motvind, som börjat blåsa, 
önskade styrelsekamraterna varandra en "God Jul". Härefter för
klarades sammanträdet avslutat.


